
Referat styremøte 03/22 - Hartevassnuten Velforening 
Dato:  14 oktober 2022 
Sted:  Hytta til Bernt Pedersen 
Tilstede: Bernt Pedersen, Inger Sædberg Birkenes, Frode Stokkeland og Andre Kjetså 
Frafall:  Harald Haugedal 
 
Innkalling og gjennomføring 
I år som i fjor hadde vi ett sosialt treff på Hovden hvor formen på møtet er ment å være en 
kombinasjon av det sosiale, ett arbeidsmøte og styremøte. Stor takk til Bernt som stilte hytta til 
disposisjon samt flott bevertning. 
Basert på at formen i hovedsak var ett arbeidsmøte er det en del statusoppdateringer vi gjennomgikk 
og som vi velger å ta med i referatet i stikkordsform. Vi hadde kun 1 sak til behandling (sak 12/22). 
 
Status praktiske forhold / orientering om driften 

• Mailmottak til velet – uklart Bernt følger opp 
• Mulighet for EHF faktura – Dette ønsker vi ikke 
• Innkomne fakturaer direkte til Inger – fungerer fint 
• Bankkontoer er sammenslått – ok og i orden 
• Disposisjonsrett til konto gis også til Bernt – ok og i orden 
• Endringer i Brønnøysund – ok og i orden 
• Kontingent utsendelse for 22 – ok og i orden 
• Kantklipp ble utført i 21, pause i 22 og ny klipp i 23 
• Velforeningskontigent for nye medlemmer betales ved IG/tilgang til bom 
• Nytt vannverk/høydebasseng er ferdig – vi er godt fornøyde med utførelse på både bygg og 

arrondering av terreng 
• Hjemmesiden oppfattes å fungere fint – hyggelig om flere kan poste innlegg på FB om det er 

noe som er verdt å dele���� 
 
Status bom – Ansvar Bernt 

• Bom er nå skiftet, og nytt fundament er på plass (den gamle var utslitt) 
• Sløyfe for automatisk utkjøring er avtalt lagt ned av Uleberg i forbindelse med asfaltering 
• Ny koblingsboks på utsiden av garasjeanlegget til Uleberg for lettere å koble fra strøm ved 

vedlikehold er montert. 
• Nøkkelboks med nøkkel til bommen er i søppelbod for manuell kjøring av bommen 
• Gunnar Askbo gjør en flott jobb med å bidra med tilganger og annet ifb. med drift av 

bommen 
 
Status Brøyteavtale – Ansvar Frode / Andre 

• Årlig gjennomgang med UMT er gjort av Frode og Andre 
• Avtalt fakturautsendelse fra UMT med forfall i januar (høy indeksregulering i år) 
• Ingen endringer på avtalen i forhold til forrige sesong 
• 2 strøkasser i området er fylt opp, mens en er flyttet inn i søppelboden 
• Ny vei til høyre for bommen er ikke en del av vår avtale i år. Vi tar denne opp til diskusjon for 

kommende sesong 
 



Status regnskapssystem / fakturering – Ansvar Inger 
• Inger er godt fornøyd med valgt system, og det er enkelt å administrere 
• Kan se i systemet om faktura er åpnet av mottaker 
• Kun noen få som ikke har betalt enda – de får snart en hyggelig telefon fra Inger 

 
 
Status møte/dialog med Bykle kommune – Bernt / Frode / Andre 

• Viktig å ikke slippe foten av gassen på oppfølging av arbeid med ny adkomstvei fra riksvei til 
bommen. 

• Arbeidet starter opp i 2023 
• Fortsatt uklart hvem som har ansvar for å ferdigstille randsoner/parkeringsplasser utenfor 

veilegemet.  
• Andre og Frode tar ett møte i Kristiansand med person (er) som har kjennskap til historikken 

rundt reguleringsplanen for denne planen 
• Øvrige saker vi tok opp med Bykle kommune vil vi ha fortsatt trykk på 

 
 
Status nytt hyttefelt – alle 

• Planlagt ca. 22 nye tomter til høyre rett etter bommen 
• Foreløpig bare en solgt 
• Enkelte hytter i vårt nabovel vil i fremtiden ikke være medlem i vårt vel, men benytte bom og 

vei som ligger i vårt vel. Hvordan kan man lage løsninger som er bra for den enkelte hytteeier 
og samtidig lett å administrere? 

• Nye hytter på sletta ved garasjeanlegget til Uleberg – skal de være med i vårt vel? 
• Overnevnte 2 kulepunkt må vi finne gode løsninger på innen neste høst 

 
 
Status årsmøte – alle 

• Avholdes 8 april på Hovdestøylen - Bernt 
• Kaffe/rundstykker/mingling fra kl. 09 – årsmøtet starer kl. 0930 - Bernt 
• Avsetter 30 min til gjennomføring av årsmøtet 
• Etter årsmøtet blir det informasjon om hva vi jobber med og god tid til å stille spørsmål  
• Hele styret, valgkomite og revisor har sagt seg villig til å ta gjenvalg 
• I den grad det er personer som ønsker å bidra i styret er det selvfølgelig hyggelig og spesielt 

om du er kvinne. I dag er det 4 menn og 1 kvinne i styret. Ønskelig å bytte ut (minst) en mann 
med en pragmatisk og diplomatisk kvinne på sikt. 

• Are Osland (valgkomite) legger ut info om valget på FB i februar 23 
 
 
Sak 12/22 Asfaltering av arealer utenfor søppelboden 
Bakgrunn: 
Arealene rundt søppelboden er ikke tilfredsstillende. De er periodevis både sølete og støvete. Videre 
er avgrensing mot terreng uklar og rotete. Vi har vært i dialog med eier av søppelboden som er SMG 
(Setesdal Miljø og Gjenvinning). De er tydelige på at vi har alt ansvar for vedlikehold av arealer 
utenfor søppelbod. Man kan sikkert mene at både kommunen og SMG burde hatt ett ansvar her, 
men slik er det dessverre ikke og det må vi forholde oss til. Basert på dette er det et ønske å se på 



muligheten til å asfaltere hele plassen mellom søppelboden og vollen (ved bommen), samt lage en 
ryddig avgrensing mot både vei og terreng. 
Vi har ikke sjekket priser, men ser for oss at en slik jobb ligger i intervallet 150’ – 200’ ink mva. Vi 
ønsker å utrede følgende: 
 

1. Asfaltere hele plassen, avrenning av overvann til terreng samt gode avslutninger mot terreng 
og eksisterende vei 

2. Utføre arbeid parallelt med at det bygges ny adkomst til vårt vel fra riksvei til bom 
3. Ønsket finansiering: 50% dekkes av vårt vel og Hovdekleivi vel proratarisk etter antall hytter, 

mens 50% dekkes av Bykle kommune. (Da del av plassen nyttes til parkering for turgåere) 
 

 
 
 
Vedtak: 
Frode og Andre tar kontakt med entreprenør for å få ett prisestimat som kan benyttes i forhandling 
med Hovdekleivi vel og Bykle kommune. Bernt fasiliterer forhandlinger med både Hovdekleivi og 
Bykle kommune. 
Endelig vedtak om eventuell gjennomføring av tiltaket gjøres i styret når priser og forhandlinger er 
avklart. 
 
 
Kristiansand / Hovden - 16 oktober 2022 
 
Andre Kjetså / referent 


